

Printing house international
Oberhardstrasse 20a
CH-4900 Langenthal/BE
E-Mail: support@a4whosting.ch

Kontakt: Andreas Lützenberger
Direkt: + 41 62 922 54 92

Dame und Herr
der Stadtverwaltung an Jurastrasse
und des Verwaltungsgerichts Kanton Bern

Langenthal 2023-02-16

Dear Madam and Sir

After training with Andy-Erik from Germany, 2 women discussed with me: where there is a world security standard, there will also be a long-term market with the new world security. The new market products are easy to grasp. In addition, 1-5 preprocessor products in Fabrik1 (was before Fabrik2; see jewellery) can still be converted to hosting with Ruffle in 2 to 3 years. Staff would then be needed there.

Andreas Lützenberger

So above is my current situation in the utf world-encompassing language and meta tag language as well as the highest safe world security zone of all devices screwed up on their basis in all devices in the world even with my 50 products, where I don't sleep through this night here was able to experience sports happiness because of severe pain, without which I wouldn't want to be in the future and will actually play in a higher league with Andy Erik if Andy Erik's team is strengthened. Never change a winning team after promotion. The key was handed over to the new captain yesterday.

From the Stadt-Zentral-Gewerbe, however, evil tongues come to me like from a hacker center from all witch houses of mine, so that I can no longer live with it. City administration, bank building and various SRO buildings. Likewise in Wangen the castle garden. Coming in concentrated over a long period of time into my letter box labeled Fabrik2, formerly still marked with Company1 and 2 beforehand from the company A4Web Langenthal.

The news is confusing from the headquarters, which is more popular among the people - many confusing streams arriving at the lowest and threatening raid 2 as sometimes life-threatening: the Federal Parliament wants to save, and in good years in the Badi also locally Beatrice President of Parliament before father and Vreni: we in case (mistakenly meant by parliamentarians here also by mail copies to father) we will go get it (... added by me... just when we parliamentarians run out locally.)

I hereby demand that all my tax money be offset back from the year 2019. Otherwise you are threatened with the administrative court around December 2023, where I will sue you. You can immediately buy schlossthunstetten.ch and kirchelangenthal.ch and stadtlangenthal.ch from me for CHF 10,000 each if you don't keep in touch with me and father of all people, where we worked together for about 6 customers of the authorities or split up at the time next to a Swiss hotelier for tourism in Switzerland for about 15 years.

The reason is that I have not been able to deduct any expenses since 2019, when street gangs living in Langenthal and coming from Daniel Steiner destroyed my PC systems via USB stick, then my garden several times with the women friends until finally Federal Councilor Keller-Sutter with savings targets with the widows' pensions, so that I now have to press the naturalization of my Romanian Bitdefender girlfriend or, for example, will consider a Swiss woman. Street gangs and the clear character assassination "I'll kill you" by Jan Meyer Fasnachts-Rebstock-Wirt, recently described by Luis Gomez to the police, shows every court in Switzerland that the patent was quickly applied by me thanks to the Federal Administrative Court of St. Gallen and within of the 5 years of waiting worldwide there is now a world trade product that can now be bought that, on the other hand, no official corrupt Langenthaler.ch contradiction would be necessary here in order not to be able to complain about it from my point of view. A commercial local long-term slander that is forbidden.

But that's how time is, everything is stable and I don't need a rope team at Fabrik2 for worldwide professional use (registered at ige.ch since 2019, + HR Bern) and contract a rare reciprocal world market commercial product worldwide first via the world security standard of all mobile devices from ETH in San Francisco, then from 12/24/22 but also in the office worlds of the most beautiful commercial. B2b business far outside of a local trade, but in the midst of all devices in the world, including now all office workstations around the world, not just on all smartphones around the world.

Best regards
Andreas Lützenberger



A4Web Langenthaler.com a4web.de ruffleshop.de

Druckerei international
Oberhardstrasse 20a
CH-4900 Langenthal/BE
E-Mail: support@a4whosting.ch

Kontakt: Andreas Lützenberger

Direkt: + 41 62 922 54 92

Dame und Herr
der Stadtverwaltung an Jurastrasse
und des Verwaltungsgerichts Kanton Bern

Langenthal, 16.02.2023

Sehr geehrte Dame und Herr

After training with Andy-Erik from Germany, 2 women discussed with me: where there is a world security standard, there will also be a long-term market with the new world security. The new market products are easy to grasp. In addition, 1-5 preprocessor products in Fabrik1 (was before Fabrik2; see jewellery) can still be converted to hosting with Ruffle in 2 to 3 years. Staff would then be needed there.

2 Frauen diskutierten nach Training mit Andy-Erik aus Deutschland mit mir: Wo ein Weltsicherheitsstandard ist, ist auch längerfristig ein Markt vorhanden mit der neuen Weltsicherheit. Die neuen Marktprodukte sind schnell begreifbar. Ausserdem ist 1-5 Preprocessorprodukt ja in Fabrik1 (war vor Fabrik2; siehe Bijouterie) noch in 2 bis 3 Jahren mit Ruffle zu einem Hosting umzuformen. Dort wäre dann Personal notwendig.

Andreas Lützenberger

Oben also meine heutige Situation in der utf-weltumspannenden Sprache und Meta-Tag-Sprache ebenso wie der höchsten Safe-Weltsicherheitszone aller Geräte drin aufgeschraubt auf deren Basis in allen Geräten der Welt selbst mit meinen 50 Produkten, wo ich durch diese Nacht hier nicht schlafen konnte wegen starken Schmerzen, aber dennoch sportliche Glücksgefühle erlebe, ohne diese ich nicht sein möchte in Zukunft und tatsächlich in einer höheren Liga mit Andy Erik mittun werde, sofern des Andy Eriks Mannschaft verstärkt wird. Never change a winning team nach einem Aufstieg also. Man überreichte dem neuen Kapitän den Schlüssel gestern.

Es kommen von der Stadt-Zentral-Gewerbe aber wie aus einem Hackerzentrum böse Zungen zu mir aus allen Hexenhäusern von mir einst, so dass ich damit nicht mehr weiterleben kann. Stadtverwaltung, Bankgebäude und diverse SRO-Gebäude. Ebenso in Wangen der Schlossgarten. Konzentriert über grossen Zeitraum hin in meinen Fabrik2 beschrifteten Briefkasten reinkommend, ehemals noch mit Firma1 und 2 vorangegangenes gekennzeichnetes Postfach der Firma A4Web Langenthal.

Die Nachrichten sind wirr von der grösser im Volk gelegenen Zentrale – viele wirre Ströme bei den Untersten ankommend und Rücküberfall 2 bedrohlich wie manchmal Lebens bedrohlich: das Bundeshaus will sparen, und in guten Jahren in der Badi auch lokal Beatrice Parlamentspräsidentin vor Vater und Vreni: wir werden im Falle (irrig gemeint von Seiten von Parlamentariern hier auch per Maillkopien an Vater) es uns holen gehen (... von mir hinzugefügt... halt dann, wenn es uns Parlamentariern hier lokal mal ausginge.)

Ich verlange hiermit alle meine Steuergelder ab dem Jahr 2019 wieder zurück verrechnet. Ansonsten droht Ihnen das Verwaltungsgericht etwa im Dezember 2023, wo ich Sie einklagen werde. Sie können mir sofort schlossthunstetten.ch und kirchelangenthal.ch und stadtlangenthal.ch abkaufen für je Fr. 10'000.- Wenn Sie keinen Kontakt unterhalten ausgerechnet mit mir und Vater, wo wir für etwa 6 Kunden der Behörden zusammen oder damals gesplittet gearbeitet haben neben einem Schweizer Hotelier für den Tourismus der Schweiz für 15 Jahre etwa.

Der Grund ist jener, dass ich keine Aufwände mehr abziehen konnte seit 2019, wo Strassengangs aus Langenthal wohnend und herkommend über Daniel Steiner meine PC-Anlagen per USB-Stick zerstörten, dann meinen Garten mehrmals mit den Frauenfreundinnen bis zuletzt Bundesrätin Keller-Sutter bei Einsparungszielen mit den Wittwen-Renten, so dass ich jetzt mit der Einbürgerung meiner rumänischen Bitdefender-Freundin pressieren muss oder etwa eine Schweizerin berücksichtigen werde. Strassengangs und der letztthin Luis Gomez auf der Polizei geschilderte eindeutige Rufmord «Ich bringe dich um» von Jan Meyer Fasnachts-Rebstock-Wirt zeigt jedem Gericht der Schweiz, dass das Patent dank auch dem Bundesverwaltungsgericht St. Gallen durch mich schnell angewendet worden ist und binnen der 5 Karenzjahren weltweit jetzt kaufbares Welthandelsprodukt besteht, dass dagegen nicht Amtsanzeiger-amtliches korruptes Langenthaler.ch-Widersprechen hier nötig wäre, um dagegen nicht klagen zu können von meiner Seite aus gesehen. Eine gewerbliche lokale üble langzeiträumliche Nachrede also, die verboten ist.

So ist Zeit aber alles stabil und ich brauche für weltweiten beruflichen Einsatz keine Seilschaften bei der Fabrik2 (seit 2019 beim ige.ch eingetragen, + HR Bern) und verträge weltweit ein seltenes reziprokes Weltmarkt-Handelsprodukt zuerst über den Weltsicherheitsstandard aller mobilen Geräte ab ETH in San Francisco, dann ab 24.12.22 aber auch in den Bürowelten der schönsten kfm. b2b-Geschäfterei weit ausserhalb eines lokalen Gewerbes also, aber inmitten restlos aller Geräte der Welt samt neu auch allen Büro-Arbeitsplätzen auf der ganzen Welt, nicht nur auf allen Smartphones der gesamten Welt.

Mit freundlichen Grüssen
Andreas Lützenberger